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Voor de karpercommissie was het een jaar met meer downs als ups. Met name na de 

financiële impact op de vereniging was geen prettige welke natuurlijk gevolgen had 
iedereen. Naast deze enorme tegenslag hebben we ons op diverse vlakken dienen te 
moeten verweren om bepaalde zaken welke waren opgebouwd te beschermen voor 

de toekomst. Maar ook zijn we een pad in geslagen om meer invloed te krijgen op 
zaken die belangrijk zijn voor het behoud van onze sport/hobby. 
 

 
Spiegelkarperprojecten 
 

 Uitzetting Topcompetitie Karper 

 
Op 3 februari was het dan eindelijk zover. Nadat het weer meerdere malen 
parten had gespeeld was het nu dan echt 

mogelijk om de 250 kg spiegelkarper welke 
ter beschikking waren gesteld vanuit het 
fonds van de Top Competitie Karper, te 

water te laten. Als locatie was Zuidelijk-
Flevoland gekozen. Dit om een optimale 
spreiding te verkrijgen van diverse 
jaargangen van spiegelkarpers door geheel 

Flevoland. De uiteindelijke locatie was de 
Duwweg te Almere. Hier werden, door een 
groep vrijwilligers uit diverse omringende 

verenigingen, de 112 spiegelkarpers van 
Carpfarm toevertrouwd aan hun nieuwe 
omgeving. Bij deze uitzetting hebben we 

wederom alle vissen van de linkerzijde 
gefotografeerd en zijn alle vissen gewogen. 
Door deze wijze is dit project ook ‘volledig gemonitoord’ en kunnen we de vissen 
volgen tijdens hun groei en migratie door de jaren heen. 

 
 Visbeleid 

 

Afgelopen jaar werd er onverwachts en eenzijdig door 
het Waterschap een nieuw visbeleid bepaald met 
aannames, randvoorwaarden, etc. die het sportvissen 

diep in het hart raakten. Niet alleen de eenzijdigheid 
waarmee dit bepaald werd stak enorm want alle HSV 
welke in de VBC vertegenwoordigd zijn waren nooit om 
inbreng gevraagd of op de hoogte gesteld van dit 

visbeleid. Ook het convenant wat we daarbij hebben 
gesloten met beroepsvisserij, HSV, Waterschap en 
federatie werd hierbij geschonden en daarmee tevens 

een stuk vertrouwen.  
 
De karpercommissie was ook niet geïnformeerd of 

gevraagd over de inbreng in dit geheel terwijl een groot 
deel van dit plan impact heeft op de karpervissers en de 

projecten welke op dit moment gaande zijn in deze wateren. In het visplan werd 
beschreven hoe slecht karper wel zou zijn voor een watersysteem en werden 

diverse aannames gedaan welke niet kloppen. De functie omtrent de karper in 
het water werd geheel genegeerd. Ook zaken als akkerbouw, fruitteelt, foute 
aanleg oevers, beroepsvaart, etc. die grote invloed hebben op de kwaliteit van 

een bepaald gedeelte van het water werden genegeerd. IN het nieuwe visbeleid 
was tevens aangegeven dat als er (spiegel)karper zou worden uitgezet de 
mogelijke biomassa die deze vis zou kunnen krijgen op voorhand afgevangen zou 

moeten worden in de vorm van schubkarper. Ondenkbaar gezien een tal van 



 

redenen en na onze mening werd hierbij met een tal van factoren geen rekening 
gehouden en werden de gevolgen hiervan genegeerd. Het uitzetten van 100 tal 
spiegelkarpers van 2,5 kg per stuk welke eventueel gemiddeld 25 pond worden 

zou betekenen dat er 1250 kilo schubkarper afgevangen zou moeten worden !!?!!  

 
De ontelbare redenen waarom we er niet mee eens zijn zullen we hier niet 
allemaal noemen maar we hebben in samenspraak met onze waterbeheerder en 

de Federatie/SVN nauw samengewerkt om een bezwaarschrift/zienswijze in te 
dienen om zo dit voorgestelde beleid een halt toe te roepen. Tevens hebben 
diverse individuen dit ook zelf gedaan. Onze dank daarvoor.  

 
 Voortgang SKP 

 

De voortgang van de twee SKP’s werden mede door het nieuwe visbeleid 
verstoord maar de druppel die het dit jaar onmogelijk maakt om de projecten 
van het sierwater Lelystad en Hoge Vaart Oostelijk Flevoland voort te zetten was 
natuurlijk de financiële perikelen die ontstaan zijn. Een groot deel van de 

ingebrachte gelden voor de beide spiegelkarper projecten mist nu en ook al is dit 
maar een deeltje van het enorme bedrag wat de vereniging nu mist is het nu niet 
verantwoord om in dit najaar (en misschien wel najaren) spiegelkarpers toe te 

vertrouwen aan de Hoge en Lage Vaart of aan het sierwater Lelystad. Dit 
betekende concreet dat de uitzetting welke we wensten te doen in de nabijheid 
van Dronten niet door ging en de onderhoudsuitzettingen voor Lelystad ook op 

zich moeten laten wachten. Er zal per jaar gekeken moeten worden of het 
verantwoord is om een uitzetting te realiseren. 
 
Natuurlijk zijn er wel diverse spiegelkarper teruggemeld. In totaal hebben we 38 

terugmeldingen mogen ontvangen welke gematch konden worden. 22 andere 
waren of niet van ons project of waren de foto’s niet voldoende van kwaliteit of 
van de rechterkant gefotografeerd in plaats van de linkerzijde. Uit de gegevens 

blijkt dat de spiegelkarpers zich ontwikkelen naar verwachting gezien het 
soort/ras welke geleverd zijn door de diverse kwekers. De variatie welke we voor 
ogen hadden is als doelstelling ligt daarmee op schema. 

 

 
 
Voorjaarsterfte 
 

Afgelopen jaar zijns er diverse grote sterftegevallen geweest onder de karper 
bestanden in Nederland. Ook in Flevoland heeft er op diverse wateren sterfte plaats 
gevonden. In het lokale nieuws heeft u onder andere gezien dat er in Almere een 

onderzoek heeft plaats gevonden om de oorzaak te achterhalen. In Lelystad zijn op 
twee plaatsen sterfgevallen gemeld. Beide gevallen betrof de sterfte minder dan 5% 
van de populatie wat onder het gemiddelde en binnen de norm. De oorzaak van de 

sterfte lag aan de zeer strenge winter en terugkerende winter welke de vissen met 
de mindere conditie ‘geselecteerd’ heeft. In geen van de sterfgevallen betrof het KHV 



 

or SVC. Hoe dan ook altijd zeer spijtig om de dieren te zien sterven. De maanden 
maart en april zijn altijd moeilijke maanden voor de karper gezien de conditie dat ze 
uit de winter komen. We willen iedereen ook vragen om, indien u (meerdere) dode 

vissen ziet dit te melden. Wij hebben afspraken gemaakt met het waterschap en 

houden nauw contact om dan snel te kunnen ingrijpen als het gaat om massale 
sterfte. 
 

Federatieve Karpercommissie 
 
Afgelopen jaar is er een federatieve karpercommissie opgesteld na een 

brainstormsessie bij de federatie. Diverse belangenbehartigers en karpercommissies 
waren uitgenodigd hiervoor. Vanuit diverse disciplines zijn nu vrijwilligers welke hun 
diensten verlenen aan deze federatieve karpercommissie waaronder ook onze 

karpercommissie. De punten waar deze federatieve karpercommissie zich op zal 
richten zijn: 
 

 Nachtviszones incl. Schuilmiddel aan de federatieve wateren van 

MidwestNederland 
 Derde hengel wateren vergroten 
 Jeugd 

 Ondersteuning HSV voor karpercommissie. 
 Karperbeheer 

 

Wedstrijden zullen op enkele na niet georganiseerd worden omdat dit een 
aangelegenheid blijft van HSV. 
 
Grote delen van de wateren in de federatie MidWestNederland zijn door de 

commissie leden in kaart gebracht. Waaronder ook Wateren van Oostelijk Flevoland. 
 
 

Wedstrijden 
 

 SKP Wedstrijd 

 
Dit was het eerste jaar dat de karpercommissie een SKP Wedstrijd organiseerde. 
Het doel was het promoten van de SKP onder de karpervissers maar in het 
bijzonder het aantal terugmeldingen van de spiegelkarpers te vergroten. De 

wedstrijd werd door vele enthousiast ontvangen als een leuke afwisseling op de 
standaard wedstrijden. In het bijzonder karpervissers welke veel met de pen 
vissen heette deze wedstrijd welkom. Er waren meer inschrijvingen dan verwacht 

wat aangeeft dat dit wel leeft onder de karpervissers. Er werd op uiteenlopende 
methodes gevist om een spiegelkarper te kunnen vangen. Maar ook de methode 
om alle wateren te bezoeken waren zeer verschillend. Sommige met auto, andere 

met fiets. Maar ook mensen welke het openbaar vervoer gebruikte om alle 
sierwateren van Lelystad te bezoeken. 

 
Ondanks de inzet heeft er niemand een spiegelkarper gevangen. Er werd wel 

gevangen het weekend maar dat beperkte zich tot schubkarpers, zeelten, brasem 
en zelfs snoeken. 

 

 
 24 uur van Lelystad 

 

De wedstrijd, de ‘24 uurs van Lelystad’, had dit jaar 
een goede start. Mooi weer, vol deelnemers veld en een 
mooie sponsor met als hoofdprijs een reis naar 
Frankrijk om daar deel te nemen aan de Masters of 

Carp van Shimano. De wedstrijd werd gehouden aan 
het Geldersdiep en het Rodemijnsteenpad en na het 
loten werd de wedstrijd gestart. De vangsten waren 

goed  te noemen. Ruim 280 pond aan karper gevangen en vast gelegd op de 
gevoelige plaat. De winnaars hadden 141 pond aan vissen wat bijzonder goed te 
noemen is. Terechte winnaars waar we als HSVL/D best trots op kunnen zijn. De 

winnaar Camiel Driehuis en Jos van de Heuvel mochten dus naar de Shimano 



 

Masters of Carp welke afgelopen jaar plaats vond in Frankrijk aan Domaine de 
Pimprez. 
 

Met de zeer overtuigende overwinning op zak van de 24 uur van Lelystad stopte 

de winning mood niet en wonnen de beide heren ook nog de Shimano Masters of 
Carp welke hun nu toegang geeft tot het beroemde World Carp Classic aan Lake 
Bolsena in Italië. 

 
Gat van Jacobs 
 

Afgelopen jaar hebben verschillende leden ons aangesproken over de gang van 
zaken van het ‘Gat van Jacobs’. Bij de meeste beter bekend als de plas tegenover 
het vliegveld.  

 
Ondanks het feit dat het gebied verboden is om te vissen waren deze leden bezorgd 
om de dieren die in het water aanwezig zijn vanwege de slip stortingen welke 
plaatsvonden aan het meer. Eerdere antwoorden vanuit het VBC over de 
uiteindelijke bestemming waren toch tegenstrijdig en onduidelijk mede door de 

voortdurende werkzaamheden die er plaats vonden. Om een eenduidig antwoord te 
krijgen zijn we naar de eigenaar van het water, Flevolandschap, gestapt om uit 
eerste hand te vernemen wat er met het ‘Gat van Jacobs’ zou gaan gebeuren. Er is 

ons verzekerd dat het meer nu blijft bestaan in zijn huidige vorm. Flevolandschap 
gaat het gebied nog wel meer inrichten door er inheemse struiken aan te planten 
zodat het één wordt met het landschap. Mocht er toch in de toekomst besloten 

worden dat het meer aangepast dient te worden door bijvoorbeeld de ontwikkeling 
van het vliegveld dan zal Flevolandschap in samenwerking met ons de dieren 
herhuisvesten. 
 

Nachtviszones 
 
Afgelopen jaar heeft niet gebracht wat we gehoopt en gewenst hadden betreffende 

de nachtviszones binnen de wateren van Lelystad en Dronten. Slecht enkele zones 
zijn door de gemeente toegewezen welke natuurlijk niet voldoende zijn voor de 
vraag welke er is. Ondanks het aanbrengen van diverse mogelijkheden werden deze 

door uiteenlopende redenen afgewezen. Aankomend jaar zullen deze gesprekken 
wederom gevoerd moeten worden om meer mogelijkheden te creëren. Helaas is 
door toedoen van enkele het beeld van de karpervisser verstoord waardoor bepaalde 
zaken moeilijk te realiseren zijn.  

 


